

HKIS Membership Statistics as at 4 October 2018  
香港測量師學會會員統計截至 2018 年 10 月 4 日

Division 組別	Corporate Members 正式會員		Associate Member 副會員	Probationer 見習測量師	Student 學生
	Fellow 資深專業 會員	Member 專業會員			
Building Surveying 建築測量	106	1,228 (2)	3	690	153
General Practice 產業測量	167 (2)	1,847 (4)	1	270	128
Land Surveying 土地測量	50	237	31	204	30
Planning and Development 規劃及發展	5 (35)	7 (33)	-	10	35
Property and Facility Management 物業設施管理	1 (131)	35 (604)	-	30	7
Quantity Surveying 工料測量	209	2,890	42	1,556	246

Notes/附註:

- 1 Membership statistics as at 4 October 2018.  
會員資料統計截至 2018 年 10 月 4 日。
- 2 The total number of Corporate Members in Building Surveying Division are 1336. 2 holding multiple membership.  
建築測量組現有 1,336 名正式會員, 其中 2 名持多重會籍。
- 3 The total number of Corporate Members in General Practice Division are 2020. 6 holding multiple membership.  
產業測量組現有 2,020 名正式會員, 其中 6 名持多重會籍。
- 4 The total number of Corporate Members in Planning and Development Division are 80. 68 holding multiple membership.  
規劃及發展組現有 80 名正式會員, 其中 68 名持多重會籍。
- 5 The total number of Corporate Members in Property and Facility Management Division are 771. 735 holding multiple membership.  
物業設施管理組現有 771 名正式會員, 其中 735 名持多重會籍。
- 6 Other than the above Corporate Members, there are 6 Honorary Fellow members in HKIS.  
除上述正式會員外, 學會現有 6 名名譽會員。